

Suwa Grand Shrine Official Smartphone App

Suwa Taisha NAVI

Produced by Kamisuwa Onsen Shinyu

諏訪大社官方認證智慧型手機應用程式“Suwa Taisha NAVI”

諏訪大社公認 スマートフォンアプリ 「Suwa Taisha NAVI」



Smartphone App “Suwa Taisha NAVI”

Suwa Taisha NAVI, a smartphone app where you can experience Suwa Taisha Shrine with an interactive map tracked by GPS. It supports 4 languages: Japanese, English, French, and Traditional Chinese. Suwahime, Suwa City's official character, awaits to escort you in this application!

智能手机應用程式 “Suwa Taisha NAVI”

諏訪大社専用應用程式「Suwa Taisha NAVI」是一款與GPS連結的體驗型應用程式。提供4種語言【日文、英文、法文、中文(繁體)】，諏訪市的官方角色「諏訪姫」將為您保駕護航。

スマートフォンアプリ 「Suwa Taisha NAVI」

諏訪大社内専用アプリ「Suwa Taisha NAVI」は、GPS連動の体験型アプリです。4言語【日本語・英語・フランス語・中国語(繁体)】に対応し、諏訪市公認キャラクター「諏訪姫」がエスコートをしてくれます。

Have fun at Suwa Taisha



Kamisha, Honmiya 上社 本宮



Kamisha, Maemiya 上社 前宮



Shimosha, Akimiya 下社 秋宮



Shimosha, Harumiya 下社 春宮

Paying a Visit to the Four Shrines of Suwa Grand Shrine

A power spot of blissful blessings for the prosperity in business, matchmaking and more.

參拜諏訪大社の四座神社

對於祈求商業興盛，姻緣等等，負有盛名的能量景點。

諏訪大社四社を参拝

商売繁盛・縁結びなど多くのご利益があるパワースポット。



Suwa City's official character, Suwahime, will escort you during the four Suwa shrines tour.

諏訪市官方吉祥物“諏訪姫”將作為您的導遊，陪同您參觀四座神社。

諏訪市公認キャラクター・諏訪姫が四社巡りをエスコート。

